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درمکتب امام

باید اسرائیل را برانیم
اگر مســلمین ادراک بکنند که ما از خدا هســتیم و برای خدا باید باشیم، دیگر آسیب 

نمی بیننــد، دیگــر اسرائیل قدمش را باز پیش نمی آورد. ما بایــد جدیّت کنیم که اسرائیل را 

برانیم از این زمین های اعراب، نه اینکه بگوییم بیت المقدس را ]پایتخت[ قرار نده؛ خیر. و 

نباید گول بخوریم از آمریکا و از این مجالسی که درست کرده اند و تعزیه گردانی می کنند 

برای خوردن ما.
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با سیاست های نئولیبرالی دولت در اقتصاد
انتخابات های بعدی را می بازیم
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سرویس سیاسی-
روزنامه آرمان در گفت وگو با یک فعال اصلاح طلب نوشــت: »به نظر من دولت راهکار درســتی در پیش نگرفته 
است. ما اکنون با لشکر ذخیره بیکاران مواجه ایم که صرفا حاشیه نشین نیستند بلکه در دانشگاه ها و کوی و برزن دیده 
می شــوند. اکنون اقتصاد ما با وضعیت بغرنجی مواجه اســت و دولت راه حل نئولیبرالی را در پیش گرفته است. در این 
اندیشــه امنیت ســرمایه داران بیشتر و برخی خدمات مانند آموزش و بهداشت کالا سازی می شوند و پول آنها را از بدنه 
جامعه می گیرند. این سیاست ها دولت روحانی را متضرر خواهدکرد... با این سیاست های نئولیبرالی در سال های 98 و 

1400 شکست خواهیم خورد .«
لازم به ذکر است که در ایران پس از انقلاب اسلامی، اقتصادِ نئولیبرالی از زمان ریاست جمهوری هاشمی رفسنجانی 

آغاز شد.
کارشناســان معتقدند که نگرش نئولیبرالی که راه حل چیره شــدن بر مشکلات اقتصادی کشور را به کوتاه کردن 
نقش اقتصادی دولت و ادغام اقتصاد ایران در شبکه سرمایه داری جهانی پیوند می زند به هیچ روی توجیه پذیر نیست و 

مانعی بزرگ در مسیر پیشرفت کشور است.

عزاداری برای یک جاسوس
روزنامه زنجیره ای شرق در شماره دیروز خود به نتایج سفر وزیرخارجه انگلیس به ایران و پرونده نازنین زاغری پرداخت.

شرق در این گزارش با تمرکز بر روی برخی کلمات احساسی مانند بچه دار بودن نازنین زاغری و...خواسته است این 
گونه القا کند که وی بی گناه زندانی است و بایستی آزاد شود!

در این گزارش نتیجه سفر وزیرخارجه انگلیس به ایران را دستان خالی وی خوانده و آورده است: »یکی از اهداف اصلی 
این سفر دو روزه که از عمان شروع شد و به تهران رسید، تعیین  تکلیف پرونده نازنین زاغری شهروند ایرانی- بریتانیایی، 
بود که 19 ماه است در ایران زندانی است، اما بر مبنای اخبار رسمی اي که از ملاقات های وزیر خارجه در تهران منتشر 

شده، توضیحی در مورد این پرونده قضائی مطرح نشده است.«
بر اساس گزارش شرق » پرونده زاغری که کودک کوچکی هم دارد، در حالی مورد توجه رسانه ها قرار گرفته که گفته 
می شد برای ملاقات با خانواده اش به تهران سفر کرده  است، اما جانسون چندی پیش در نشستی در لندن درحالی که 
می خواست از بی گناهی زاغری سخن بگوید گفت که او در ایران به آموزش خبرنگاری مشغول بوده  است. این اظهارات 

او موضوع پرونده زاغری را پیچیده تر کرد.«
شــرق در ادامه به طلب 450 میلیون پوندی ایران از انگلیس  اشــاره کرده و آورده است: »هنوز مشخص نیست 
مطالبه 450 میلیون  پوندی ایران از انگلیس به چه صورت و در چه زمانی قرار اســت، پرداخت شــود. همه اینها در 
حالی است که انگلیس در حال طی کردن مراحل خروج از اتحادیه اروپاست؛ اقدامی که از یک سو می تواند خست 
انگلیسی را در پرداخت این گونه مطالبات بیشتر کند و از دیگر سو می تواند منجر به تغییر در سیاست خارجی این 
کشور  شود؛ تغییری که هنوز مشخص نیست این کشور را بیشتر به سمت آمریکا متمایل می کند یا اینکه نزدیک 

به اتحادیه اروپا نگاه می دارد؟«
گفتنی اســت وزیر امور خارجه انگلیس در حالی با ژســت طلبکارانه موضوعاتی همچون پرونده زندانیان امنیتی 
دوتابعیتی، مســائل منطقه ای و مســئله برجام را در پوشه ای قرمز به ایران آورده بود که اتفاقا باید درباره عملکرد دولت 

متبوعش در یکایک این موضوعات در پیشگاه ملت ایران پاسخگو باشد.
از سوی دیگر بوریس جانسون که با موهای زرد پریشانش به دونالد ترامپ رئیس جمهور آمریکا نیز شباهت بسیاری 
دارد در دیدار با محمد جواد ظریف در حالی از اهمیت بالای برجام برای انگلستان سخن گفت و بر تعهد کشور متبوعش 
بر اجرای کامل برجام تأکید کرد که رسانه های انگلیس بارها از قول فعالان اقتصادی این کشور گزارش داده اند که دولت 

با وجود تمایل بنگاه ها و بانک های انگلیسی به همکاری با ایران، تمهیدات لازم را فراهم نمی کند.

آقای نماینده! شما چه کاری انجام دادید؟!
روزنامه اعتماد در شماره دیروز نیم صفحه ای را به سخنان نایب  رئیس  مجلس در جمع دانشجویان دانشگاه امیرکبیر 

اختصاص داد.
در بخشی از این گزارش آمده است: »نایب  رئیس مجلس شوراي اسلامي با بیان اینکه فلسفه خلقت این است که 
آدم هــاي مدعــي بتوانند ادعاي خود را ثابت کنند، اظهار کرد: »فتنه جایي بود که ما به وعده هایي که در اوایل انقلاب 

دادیم و از آن دفاع مي کردیم به خوبي عمل نکردیم و حالا هم از این امتحان به راحتي بیرون نیامدیم.«
باید به این نماینده مجلس یادآور شد که برای دور کردن اذهان از اعمال زشت و قبیح برخی از هم حزبی های خود 
پس از انتخابات 1388 فرافکنی بدترین کار ممکن است. 9 ماه آشوب آفرینی در کشور با یک بهانه واهی که منجر به 

تصویب شدیدترین تحریم ها علیه ایران شد را با چنین سخنانی نمی توان توجیه کرد.
ضمن اینکه ای کاش پزشکیان به جای اینکه موضع منتقد به خود بگیرد در مقام پاسخگویی برمی آمد و می گفت که 
در این مدت که در مجلس به عنوان نایب رئیس  حضور داشــته اســت برای آن وعده هایی که در ابتدای انقلاب داده شد 
چه کاری صورت داده اند؟ برای نمونه بگویند در مورد بی عدالتی »حقوق های نجومی« و »موج  اشرافیگری« که از قضا 
در طیفی خاص به شــدت مورد ســتایش هم قطاران وی قرار می گیرد چه کرده اند؟! و نیز نسبت ایشان با این مدیران 

 اشرافی چگونه است؟ 

دولت فقط شعار جوانگرایی داد
روزنامه آرمان در مصاحبه با یک فعال اصلاح طلب نوشت: »این دولت شعار جوانگرایی داد که فقط با افزودن یک 
جوان به کابینه گویا می خواســت معدل ســنی کابینه را پایین بیاورد که موفق هم نبود. نیروهای جوان با نشاط تر و به 
روز تر هستند، چون تکنولوژی، اقتصاد و علوم انسانی مدام در حال تحول است. خیلی از مدیران ما به نسل گذشته تعلق 
داشته و دیدگاه های سنتی دارند. از این رو باید حتما انرژی جوانی در سطوح مختلف مدیریتی حتما اضافه شود و این 

ضعفی است که می تواند برای آینده کشورمان نوعی تهدید محسوب شود«.
براســاس آمار، دولت یازدهم پیرترین دولت جمهوری اسلامی از ابتدای انقلاب بود و بسیاری از اعضای این دولت 
بیش از 60 سال سن داشتند. بی تحرکی دولت یازدهم موجب شد تا بسیاری از کارشناسان عنوان »دولت پیر و خسته« 
را برای آن انتخاب کنند. کابینه پیر و خسته دولت یازدهم، یک نمونه از حضور مدعیان اصلاحات در مجموعه دولت بود.
روحانی در اولین نشســت خبری خود پس از انتخاب ریاســت جمهوری در سال جاری با تاکید بر اینکه کارآمدی 
دولت دوازدهم افزایش پیدا خواهد کرد خاطرنشــان کرد که به نیروی جوان تری برای اداره کشــور نیاز داریم و افزود: 
»معتقدم نه در دولت بلکه سن مدیریت کشور باید جوانتر شود، به سازمان مدیریت برنامه ریزی گفتم سن مدیریت را 

5 سال کاهش دهد«.
نکته قابل تأمل اینکه دولت دوازدهم با وجود وعده  رئیس جمهور برای جوانگرایی، نسبت به متوسط سن دولت قبل، 
دو سال پیرتر شد. در ترکیب وزرای دولت دوازدهم یک متولد سال 1360 نیز حضور دارد اما حضور او نتوانست برایند 

کلی کهنسالی دولت جدید را کاهش دهد.

اولویت سازی های کاذب
در شرایطی که مشکلات معیشتی مردم و مسئله بسیار مهم بیکاری جوانان به دغدغه جدی بسیاری از خانواده ها 
تبدیل شده است و سالانه هزاران تحصیلکرده به صف بیکاران می پیوندد اما متاسفانه رسانه های اصلاح طلب همچنان 

مشغول برجسته سازی اولویت های کاذب به جای مشکلات و معضلات واقعی جامعه هستند. 
در همین رابطه روزنامه زنجیره ای بهار در ســرمقاله خود باز هم به سوژه ســازی از رفع حصر فتنه گران پرداخت و 
نوشت: »نزدیک به یک دهه از وقایع 88 می گذرد و آن انتخابات و اتفاقات پس از آن همچنان به عنوان یکی از »مسائل 
حل نشــده« جامعه ایرانی باقی مانده اســت... کسر قابل توجهی از دانشجویانی که در چند روز اخیر در مراسم های روز 
دانشجو شرکت کرده و مطالبات خود درباره رفع حصر را فریاد زده و از محصورین و سیدِ ممنوع التصویر حمایت کردند 
در دوران 88 در رده سنی کودک و نوجوان بودند و طبیعتاً آنقدرها درگیر موضوعات سیاسی نبوده اند که آنچه در آن 
مقطع زمانی حساس رخ داد را درک کرده باشند؛ اما شاهد آن هستیم که همان شعارها و مطالبات ورد زبانشان است 
و به مناســبت های مختلف همچون روز دانشــجو آن را »تکرار« می کنند... اگر با گوش های باز به روزهای انتخابات 96 
بازگردیم صداهایی را که بی شباهت به شعارهای دانشجویان در روز دانشجو نبود در دورافتاده ترین شهرهای کشور خواهیم 
شنید. این واقعیت نشانگر آن است که برخلاف آنچه جریان تندرو تصور می کند شعارهای اصلاح طلبانه و آزادی خواهانه 
لزوماً در میان قشــری خاص در مناطق مرفه نشین شــهری خریدار ندارد و می توان اثر آن را در دورافتاده ترین مناطق 

ایران هم شاهد بود«.
گفتنی اســت سوژه سازی از موضوع رفع حصر سران فتنه از ســوی مدعیان اصلاحات در سال های اخیر سیاست 
نخ نما شده ایســت که با طرح و برجسته سازی به دنبال انحراف افکار عمومی جامعه از مسائل و مشکلات اصلی کشور و 

نیز ناکامی ها و وعده های محقق نشده دولت هستند.  

افزایش دخل و خرج دولت!
روزنامه شــهروند دیروز گزارشــی را درباره لایحه بودجه 97 منتشر و نظرات کارشناســان اقتصادی را درباره آن 

منعکس کرد. 
این روزنامه از قول حیدر مستخدمین حسینی، معاون وزیر اقتصاد در دولت اصلاحات نوشت: »بودجه ای که دیروز 
به عنوان بودجه 97 به مجلس ارایه شــده، با ســبک و سیاق  ســال های قبل بسته شده است. قرار بود بر مبنای بودجه 

عملیاتی بودجه ریزی انجام شود اما این قول و قرار هم مانند بسیاری دیگر محقق نشد.«
شهروند افزود: »به عقیده این اقتصاددان، درآمد نفتی مورد نظر دولت در  سال 97، محقق نخواهد شد. او می گوید: 
توجه داشــته باشید که ســهمیه ما در اوپک، تا 9ماه دیگر هم بر تولید 3 میلیون و 800 هزار بشکه تثبیت شده است.  
معاون اسبق حقوقي و امور مجلس وزارت امور اقتصادي و دارایي همچنین تأکید می کند: در این بودجه افزایش دریافتی 

از جیب مردم چشمگیر است.«
این روزنامه بخش دیگری از نظر این کارشــناس را این طور منتشــر کرد: »...هربار به بهانه صادرات دلار 
را گران تر می کنیم و فشــار اصلی این گرانی روی دوش مردم اســت.  مستخدمین حسینی معتقد است که 
 امســال هم نرخ ارز تک رقمی نمی شــود، چراکه تفاوت نرخ ارز مبادله ای و آزاد محل تأمین منافع عده ای در 

کشور است.«
شهروند ادامه داد: »او کاهش بودجه عمرانی را مورد انتقاد قرار داده و می گوید: چرا در شرایطی که بودجه 
جاری کشــور در طی سال های گذشته 3/5 برابر شده، بودجه عمرانی که می تواند یکی از  اشتغالزا ترین حوزه ها 

باشد، باید کاهش پیدا کند؟«
در بخش دیگری از این گزارش از قول جاوید، عضو انجمن اقتصاددانان ایران آمده اســت: »37 ســال تعلل 
کردیم و از نظام های بودجه ریزی غلط اســتفاده کردیم. حالا که بودجه ریزی با عملکرد را آغاز کردیم، فراموش 
نکنیم که بودجه نباید انحراف پیدا کند. مدیران و وزیران و مسئولانی که مستقیما بودجه را دریافت می کنند، 
باید نســبت به هر ریال در محضر دســتگاه های محاسبات پاسخگو باشند. باید پرسید آیا در چند  سال گذشته 

واقعا مدیری در محضر قانون پاسخگو بوده است؟«
شــهروند همچنین نوشــت: »این اقتصاددان همچنین درباره افزایش بودجه عمومی دولت از 360 هزار  
میلیارد به 4٢0 هزار  میلیارد تومان می گوید: بودجه عمومی به نوعی دخل و خرج خود دولت است. به گفته او 
این اعداد و ارقام در حالی مطرح می شود که 36 هزار طرح ملی در بودجه های هر  سال نادیده گرفته می شوند 

و روی زمین می مانند.«

با اقدام گســتاخانه رئیس جمهور آمریکا در به رسمیت شناخته شدن قدس شریف به عنوان 
پایتخت رژیم غاصب فلسطین اکنون امت اسلامی – عربی با یک رویداد مهم و آزمون تاریخی روبرو 
است که به یک رویارویی واقعی نیاز دارد و باید این تهدید بزرگ را به یک فرصت و پیروزی بزرگ 
تبدیل کنند، لذا اولا - براساس طرحی که کوشنر داماد ترامپ و دیوید فریدمن سفیر آمریکا در 
اسرائیل و سه یهودی دیگر با کمک بن سلمان ولیعهد عربستان تدوین کرده اند، آمریکا در تلاش 

برای »قانونی کردن اشغال غیرقانونی سرزمین فلسطین« است و فلسطینی ها باید: 
1- از کل قدس اشغالی صرف نظر کنند.

٢- به ادامه شهرک سازی رژیم صهیونیستی رضایت دهند.
3-اراضی غیریکپارچه و غیرمنسجمی را بعنوان مناطق اسکان و کشور خود با پایتختی »ابو 

دیس« بپذیرند.
4- قبول کنند هیچ آواره فلســطینی حق بازگشــت به این کشور را ندارد.ثانیا - برای درک 
اهمیت احساس خطر درخصوص این تصمیم رئیس جمهور آمریکا باید گفت آمریکا با به رسمیت 
شــناختن قدس به عنوان پایتخت رژیم صهیونیستی، به این رژیم عملا اعلام کرد از حالا به بعد 

قدس تحت حاکمیت توست. براین اساس
1- فلسطینی های ساکن قدس یا باید تابعیت اسرائیلی را مشابه فلسطینی های ساکن در مناطق 

1948 بپذیرند و از هویت خود دست بردارند و یا از قدس شرقی بیرون بروند
٢- اســرائیل از این به بعد با حاکمیت تمام بر قدس در مصادره و تخریب خانه ها و املاک 
فلســطینی ها بدون هیچ گونه مانعی عمل و به توسعه شهرکهای صهیونیستی نشین اقدام خواهد 
کرد و قدس را تحت عنوان »قدس بزرگ« به ســمت کرانه باختری گســترش می دهد و طرح 
یهودی ســازی کامل قدس را ســریع به اجرا درخواهد آورد. چنان که وزیر مسکن این رژیم فقط 
چند ساعت بعداز به رسمیت شناختن قدس بعنوان پایتخت اسرائیل از سوی رئیس جمهور آمریکا 
طرح ساخت 14هزار واحد مسکونی جدید در منطقه»قدس بزرگ « از جمله در شهرکهای بخش 

شرقی قدس اشغالی و منطقه کرانه باختری را کلید زد.
3- اکنون مقدســات اســلامی در بیت المقدس از جمله مســجدالاقصی با افتادن به دست 
اســرائیلی ها، در معرض خطر جدی قرار خواهند گرفت و خطر اینکه ناگهان اعلام کنند به علت 
حفاری های زیرزمینی، مسجدالاقصی فرو ریخت، وجود دارد و سپس معبد سلیمان را بر خرابه های 

آن بنا کنند! 
4- خطر دیگر اقدام آمریکا این اســت که با حاکمیت مطلق صهیونیست ها بر قدس، آرمان 
فلسطین نیزاز بین خواهد رفت. چراکه وقتی قدس به عنوان مهم ترین قطعه فلسطین و قلب آرمان 
امت اسلامی چنین گستاخانه واگذار شود، عملا در باره دیگر موضوعات نیز چنین خواهند کرد و 
عملا اعلام کرده اند که دیگر موضوعی به عنوان آرمان فلسطین وجود ندارد که بخواهید برای آن 
مبارزه کنید و از این پس موضوع فقط این خواهد شد که تعدادی فلسطینی وجود دارد که باید 
کجا اسکان داده شوند؟ مثلا در صحرای سینا با خودمختاری محدود! با این سناریو دیگر موضوعی 
بنام سرنوشت کشور مستقل فلسطینی به پایتختی قدس هم وجود نخواهد داشت. با توجه به این 

موضوع است که گفته می شود آمریکا به روند مذاکرات سازش نیز تیر خلاص زد. 
5- خطر دیگر اینکه اگر امت اسلامی و عربی در مقابل این تجاوز آشکار به موضوع مقدسی 
مثل قدس و جداکردن آن از تاریخ و تمدن اسلامی سکوت کند، چنین امتی در باره هرچیز دیگری 
نیز سکوت خواهد کرد و راه برای تسلط آمریکا و رژیم صهیونیستی بر تمام بلاد اسلامی- عربی 
فراهم خواهد شــد. ثالثا- اما از آنجایی که ترامپ یک رئیس جمهور تاجر پیشه است، این اقدام و 
طرح وی برای فلسطین قبل از اینکه یک اقدام راهبردی براساس واقعیت های موجود باشد یک 
طرحی براســاس منافع شــخصی و تعهدی به حامیان یهودی - صهیونیستی مالی اش در کارزار 
انتخاباتی بود. آنگونه که نیویورک تایمز و شبکه تلویزیونی یورونیوز گفته اند ترامپ قدس و حقوق 
فلسطینیان را در ازای دریافت ٢1 و نیم میلیون دلار در رقابت های انتخاباتی از شلدون ادلسون 

تاجر یهودی و حامی مالی نتانیاهو، به اسرائیل فروخت. براین اساس
1- آمریکایی ها بار دیگر نشان دادند اساسا به هیچ تعهد و قطعنامه بین المللی، حتی توافقاتی 
که خودشان منعقد کردند، احترام نمی گذارند و تنها به فکر تامین منافع شخصی و مصالح رژیم 
صهیونیستی هستند. لذا هیچ گاه به تعهدات آمریکا و قوانین بین المللی و قطعنامه های سازمان ملل 
نمی توان اعتماد کرد! ٢- اقدام رئیس جمهور آمریکا در تناقض آشکار با قطعنامه های بین المللی 
اســت. براساس قطعنامه ٢5٢ سال 1968 و قطعنامه های 476 و 478 سال 1980 و قطعنامه 
181 مجمع عمومی سازمان ملل قدس بخشی از سرزمین های  اشغالی فلسطین محسوب می شود 
و الحاق آن بعنوان پایتخت اسرائیل غیرقانونی و فاقد اعتبار است. سازمان یونسکو نیز امسال با 
تصویب قطعنامه ای اعلام کرد اسرائیل هیچ حق قانونی و تاریخی در هیچ بخشی از قدس را ندارد. 
3- با مخالفت تمام کشورهای جهان روشن شد که آمریکا اساسا به مفهومی بنام جامعه جهانی 
اعتقادی ندارد و نه تنها برای آنچه که جامعه جهانی یا اراده بین المللی نامیده می شــود ارزشــی 
قایل نیســت، بلکه حتی برای همپیمانان اروپایی و متحدان عربی اش هم احترامی قایل نیســت.
این در حالیست که آمریکا با ادعا و اتهام جعلی مخالفت با جامعه جهانی کشورهای دیگر را مورد 
حمله و تحریم و فشارهای مختلف سیاسی-اقتصادی و رسانه ای قرار می دهد. لذا آمریکا و اروپا و 
متحدان عربی آمریکا باید پاسخ دهند که جامعه جهانی کیست و کجاست؟. کشورهای اسلامی 
و عربی متحد آمریکا هم باید پاســخ دهند که با این اقدام رئیس جمهور آمریکا، آمریکا برای آنها 
چقدر ارزش قایل است؟ پاسخ به این سؤال خیلی ساده است. حکام کشورهای اسلامی عربی باید 
از این موضوع درس عبرت بگیرند و بدانند که آنها برای آمریکا هیچ ارزشی ندارند جز وسیله ای 
برای خوش خدمتی و تامین منافع آمریکا.رابعا امت اسلامی – عربی و دولت های آنها وظیفه دارند 
تا این ســناریوی دشمنان را خنثی کنند و نشان دهند اینبار با انتفاضه ای روبرو خواهند بود که 
دیگر پایانی بر آن جز آزادی قدس و یا حداقل عقب نشینی از این تصمیم نابخردانه و گستاخانه 
آنها نیســت. لذا علاوه بر نشــان دادن اعتراض ها از طریق شبکه های اجتماعی و صدور بیانیه ها و 
برگزاری همایش ها و تظاهرات، چند اقدام عملی باید در دستور کار کشورهای اسلامی – عربی قرار 
گیرد از جمله 1-فراخوان سفرای آمریکا در تمام پایتخت های این کشورها و ابلاغ و اعلام اعتراض 

شدید به این اقدام و حتی تهدید به اخراج آنها درصورت عدم لغو تصمیم رئیس جمهور آمریکا.
٢-فراخوان سفرای خود از آمریکا تا زمان لغو این تصمیم. 

3- فراخوان سفرای خود از فلسطین اشغالی.
4- اخراج سفرای رژیم صهیونیستی از کشورهای اسلامی- عربی.

5-افزایــش هزینه هرگونه اقدامی در جهت اجرایی کــردن این تصمیم برای آمریکا و رژیم 
صهیونیستی به هر طریق ممکن.

6- قطع تمام ارتباطات و تماسهای آشکار و پنهان برخی کشورهای عربی برای عادی سازی 
روابط با رژیم صهیونیستی بعنوان خیانتی بزرگ در حق ملت فلسطین و امت اسلامی – عربی.

7-اعلام پایان مذاکرات ســازش در باره فلسطین از سوی تشکیلات خودگردان و کشورهای 
عربی دخیل در آن. 

8-سران و پارلمان های کشورهای اسلامی – عربی باید با صدور قطعنامه و مصوبات الزام آور 
برای تمامی اعضا اعلام کنند که قدس پایتخت ابدی فلسطین است و قابل هیچ گونه مذاکره نیست.
9- ملت فلسطین باید بداند علیرغم اقدامات گفته شده امید به هیچ سازمان بین المللی نظیر 
شورای امنیت سازمان ملل و هیچ نهاد منطقه ای نظیر اتحادیه بی خاصیت عرب و حتی سازمان 
کنفرانس کشورهای اسلامی نباید داشته باشد و بداند فقط با آغاز انتفاضه جدید و تنها با مقاومت 
است که می توانند از سرزمین و آرمان خود دفاع کنند و حقوق غصب شده خود را پس بگیرند. 
هر چند که وظیفه تمام کشورهای اسلامی و عربی است تا همه گونه حمایت معنوی و سیاسی و 
مالی و تسلیحاتی از ملت و آرمان فلسطین بعنوان مسئله اول جهان اسلام برای آغاز انتفاضه جدید 

را اعلام کنند و اجازه ندهند دشمنان امت اسلامی – عربی از پشت خنجر بزنند.
10- دولت جمهوری اسلامی باید تمام توان دیپلماسی و رسانه ای خود را بکار گیرد و با به 
دست گرفتن فعالانه ابتکار عمل اجازه ندهد بالفور جدیدی شکل گیرد و غصب و رنج مضاعفی 
بر ملت فلسطین و منطقه تحمیل شود، تا به تعبیر رهبرمعظم انقلاب »جایی برای ماجراجویی 
جدید استکبار وجود نداشته باشد« و نویدبخش آزادی فلسطین بدون هیچ گونه تردیدی باشیم. 
خامسا – و در پایان دو نکته، یکی عبرت آموز اینکه اقدام رئیس جمهور آمریکا یک سیلی دردآور 
بــه صورت همه کســانی بود که به مذاکره با آمریکا امیدوار بودنــد و فکر می کنند با مذاکرات 
می توانند از حقوق ملت های خود دفاع کنند. تصمیم ترامپ و تحولات منطقه تاکنون بویژه در 
ماه اخیر مهر تاییدی بود بر سیاست جمهوری اسلامی که آمریکا شیطان بزرگ است و تنها راه 
برخورد با شیطان بزرگ و صهیونیسم جهانی مقاومت و ایستادگی است، چنان که »چند توطئه 
پی در پی آمریکا و صهیونیزم و ارتجاع در منطقه با اقتدار جمهوری اسلامی خنثی شد که یکی 
از آنهــا نابــودی داعش بود« و این اثبات »ما می توانیم« برای آزادی قدس و نابودی رژیم جعلی 
صهیونیستی است. و نکته درس آموز اینکه افراد غافلی که »در داخل بلندگوی دشمن شده اند« 
و »با خواندن آیه یاس ملاحظه و رودربایستی در مقابل قدرت ها را تبلیغ می کنند« و »از تکرار 
عنوان دشمن برای آمریکا ناراحت می شوند«، با این ضربه آمریکا به پیکره اسلام باید متوجه شده 
باشند که »دشمن اگر مجال بیابد در وارد کردن ضربه هیچ تاملی نخواهد کرد و )این افراد غافل( 
حالتی از خود نشــان ندهند که دشــمن را به توهم ضعف بیندازد و او را به ضربه زدن و اعمال 
خصومت تشویق کند«، که خنجر زدن رئیس جمهور آمریکا بعنوان دشمن امت اسلامی – عربی 
به قلب جهان اسلام نتیجه احساس تفرقه و ضعف در میان کشورهای منطقه با وجود امکانات و 

توانایی های فراوان برای مقاومت و دفاع از حقوق خود است.

بالفور جدید و غصب مضاعف!؟
* دکتر محمدحسین محترم

نگاه

قدس  »جوانان مدافع حریم  اجتمــاع 
شریف« در اعتراض به طرح انتقال سفارت 
آمریکا به بیت المقدس با حضور گســترده 
دانشــگاهیان و مردم در میدان فلسطین 

تهران برگزار شد.
دانشگاهیان، جوانان و اقشار مختلف مردم در 
این اجتماع تصاویر ســردار سلیمانی را در دست 
داشتند و ســربندهای »القدس لنا« بر پیشانی 

بسته بودند.
حاضران در این تجمع با ســر دادن شــعار 
»مرگ  بر آمریکا« و »مرگ بر اسرائیل« اعتراض 
خود را به طرح ترامپ برای انتقال سفارت آمریکا 
به بیت المقدس نشــان دادنــد و پرچم آمریکا و 

اسرائیل را به آتش کشیدند.
ناصــر ابوشــریف، نماینده جهاد اســلامی 
فلسطین در ایران در این اجتماع گفت: اگر وحدت 
بین کشورهای اسلامی وجود داشت، هرگز ترامپ 
جرات نمی کرد چنین پیامی را علیه قدس شریف 
اعلام کند.وی خاطرنشــان کرد: این توطئه که 
آمریکا اخیرا دنبال می کند، برای ایجاد خاورمیانه 
جدید اســت تا رژیم صهیونیستی حاکم بر تمام 
منطقه شــود. آنها می خواهند مردم فلسطین را 
در کار انجام شده قرار دهند و درنهایت آنها را از 
سرزمینشــان اخراج کنند ولی پاسخ محکم شما 

جلوی چنین اقدامی را خواهد گرفت.
احمد امیرآبادی، عضو هیئت رئیسه مجلس 
شورای اســلامی نیز در این مراســم با اشاره به 

سه شکست بزرگ آمریکا و رژیم جعلی اسرائیل 
در منطقه، گفت: آنها در اولین مســئله در بحث 
همه پرسی کردستان عراق شکست خوردند، بعد از 
آن بحث استعفای نخست وزیر لبنان بود که طولی 
نکشید در این حادثه هم شکست را پذیرفتند و 
سپس در بحث یمن و علی عبدالله صالح بود که 
خداونــد اینجا هم مقاومت و رزمندگان مقاومت 
را پیروز کرد و عبدالله صالح به درک واصل شد.

حسین شیخ الاسلام، مشاور وزیر امور خارجه 
نیر در این اجتماع تأکید کرد: ما نیروی قدس را 
در جمهوری اسلامی ایران به عنوان آزادی قدس 
تشکیل دادیم. آیا نباید رؤسای کشورهای اسلامی 
علی الخصوص پارلمان های آنها قسمتی از ارتش 

کشــورهای خود را برای دفاع از مسجدالاقصی 
آماده کنند؟

وی اظهار داشــت: وقتی ســردار سلیمانی 
می توانــد با فرماندهی ســربازهای کشــورهای 
مختلف داعــش را نابود کند آیا نمی تواند چنین 

ارتشی را برای بیت المقدس فرماندهی کند؟
مدافعــان حریم قــدس شــریف در بیانیه 
پایانــی این تجمع تصریح کردند: قدس و آزادی 
بیت المقدس از ابتدا آرمان انقلاب اســلامی بوده 
اســت! و حضرت امــام)ره( با محور قــرار دادن 
فلسطین به دنبال اجماع اراده های امت اسلامی 
برای مبارزه بــا کفر حاکم بر جهان بوده اند. چرا 
که ما مســلمانان بخواهیم یا نخواهیم در دنیای 

کنونی دو راه بیشــتر در پیش رو نداریم یا باید 
دست از اعتقادات و ارزش های الهی مان بشوییم 
و ننگ زندگی کردن در سایه پرچم کفر را پذیرا 
شویم یا باید به فرموده امام خمینی »کمربندها را 
محکم ببندیم« و با ایستادن در برابر کفر جهانی، 
از حیثیت و شــرافت انسانی اســلامی مان و از 
حیثیت بر باد رفته مستضعفان زمین دفاع کنیم، 
ماده پرســتان حاکم نیز ما را جز ســدی در برابر 
فسادشان در زمین به حساب نمی آورند و دست 
از مخالفت علیه مــا و تبانی برای از بن برکندن 

امت اسلام نمی کشند.
در ادامــه این بیانیه همچنین آمده اســت: 
آنگاه که تیر امیدشــان بر سنگ خورده و تقابل 
و ســازش ناپذیری قطعی شود، این ظواهر کنار 
رفته و کفر جهانــی ماهیت اصلی خویش را که 
جز ظلم و زور و تجاوز نیست آشکار می سازد. لذا 
جنگ با کفر سلطه گر استراتژی حیات ماست و 
تا ابرقدرتان ماده پرست حاکم، به ضعف کشیده 
نشــده اند و تا فتنه و فســاد ناشــی از حاکمیت 
ظالمانه آنان در زمین باقی است مبارزه نیز ادامه 
خواهد یافت و تنها زمانی که بزرگی، حاکمیت و 
قدرت اســلام، ترس را بر سراسر پیکره حکومت 
کفر مستولی ســازد جسارت ظلم و طغیان را از 
آنان ســلب و جرات تجاوز و سرپیچی را از آنان 
بگیرد و محرومان زمین رها شــده از اسارت این 
دنیاپرســتان، سرنوشت خویش را خود رقم زنند 

مبارزه علنی پایان می پذیرد.

فریاد انزجار دانشگاهیان در »اجتماع جوانان مدافع حریم قدس شریف«
جنگ با كفر سلطه گر استراتژی حیات ماست

معاون اول قوه قضائیه دیروز در مراسمی 
با عنوان »بررســی کارنامــه عملکرد قوه 
قضائیه« به دعوت بسیج دانشجویی دانشگاه 
صنعتی شریف در این دانشگاه حضور یافت 
و ضمن شنیدن ســخنان دانشجویان، به 
ارائه توضیحاتی درباره مطالب مطرح شده 

پرداخت. 
به گزارش میزان، حجت الاسلام غلامحسین 
محسنی اژه ای در این جلسه گفت: بسیاری از افراد 
در رســانه های مختلف و از تریبون های مختلف 
می گویند که در جمهوری اسلامی خفقان است 
و آزادی نیســت. آیا چیز هایی که دوستان ما در 
این جلسه پشت تریبون گفتند و اعلام کردند که 

مستقیم نیز پخش می شود، بی انصافی نیست؟ 
محســنی اژه ای ادامــه داد: الان شــما در 
صحبت هایتان گفتید چنانچه کسی به قوه قضائیه 
انتقاد کند، تحت تعقیــب قرار می گیرد؛ آیا این 

موارد که شما مطرح کردید انتقاد نبود؟
وی بیان داشت: در میان صحبت های دوستان 
مطرح شد که چرا دادگاه ها علنی برگزار نمی شود 
و موضوعات شفاف نیست؟ زمانی که قانون جلوی 
ما را نگرفته بود، دادگاه ها به صورت علنی برگزار 
می شد و درحال حاضر قانون برای برگزاری علنی 

دادگاه ها و انتشار آنها جلوی ما را گرفته است.
معــاون اول قوه قضائیه در ادامه با اشــاره به 
اظهارات یکی از دانشجویان گفت: می گویند چرا 
دادگاه بقایی علنی برگزار نشده است؟ همانطور 
که گفتم مبنای ما قانون است. اولاً درحال حاضر 
دادگاه های علنی هم برگزار می شــود؛ اما مطابق 
قانون اجازه انتشار وجود ندارد که البته من اعلام 
کردم این چگونه دادگاه علنی است، وقتی اجازه 

انتشار آن نیست؟
کسی به سبب افشای فساد 

تحت تعقیب قرار نگرفته است
اژه ای اظهــار داشــت: در میــان اظهارات 
دانشجویان گفته شد که افرادی به سبب افشای 
پرونده های فساد تحت تعقیب قرار گرفته اند؛ من 
تأکید می کنم که کســی به سبب افشای فساد 
تحــت تعقیب قرار نگرفته اســت؛ اما اگر فردی 
ســخنی را مطرح کند و طرف ذی نفع به واسطه 
این سخن شــکایت کند که دروغ و تهمت به او 
نسبت داده شده است، آیا می توان به شکایت این 

فرد توجه نکرد؟ 
وی ادامه داد: می گویند چرا صاحب رسانه را 
تحت تعقیب قرار داده اید؛ من تاکید می کنم که 
ما هیچ فردی را به عنوان اصل فعالیت رسانه ای 

تعقیب نمی کنیم.
چرا همه مشکلات را 

متوجه قوه قضائیه می کنید؟
ســخنگوی دستگاه قضا در واکنش به اظهار 
نظر یکی از دانشــجویان مبنــی بر اینکه برخی 
مسائل مطرح شده ربطی به بودجه ندارد، گفت: 
این حرف، حرف درستی نیست؛ حتماً بخشی از 
این موضوعات مربوط به بودجه اســت. در برنامه 
ششم تصویب شــد که ٢/9 درصد از کل بودجه 
عمومــی دولت و کشــور به قوه قضائیه برســد. 
متأســفانه این مصوبه در ســال اول عمل نشد و 
گفتند که برنامه پس از بودجه ارائه شده است. در 
سال جاری ما همه تلاش خود را کردیم که بتوانیم 
این بودجه را بگیریم و با همه سختگیری هایی که 
کردیم و جمع بندی هایی که داشتیم به این نتیجه 
رسیدیم که به ٢3 هزار میلیارد تومان نیاز داریم 
که قطعاً در بودجــه نصف این را هم نمی دهند. 
در حال حاضر بســیاری از طرح های ابتدایی که 
در زندان باید اجرا شــود، نیاز به بودجه دارد. آیا 

می شود بهداشت زندان بدون بودجه باشد؟
اژه ای خاطرنشان کرد: شما می گویید عدالت، 
اما این عدالت را با توجه به مشــکلات آن لحاظ 
کنید؛ چرا همه مشــکلات را متوجه قوه قضائیه 
می کنید؟ما در سال 96 تا آخر برج 8 بیش از 11 
میلیون و 700 چک برگشتی داشتیم؛ اگر از این 
میزان یک سوم شکایت کنند، چه عددی می شود؟ 
آیا همه اینها تقصیر قوه قضائیه است؟ یا در مورد 
شرکت های تعاونی اعتباری آمده اند به بیش از هزار 
تعاونی اعتباری مجوز داده اند و هیچ نظارتی هم 
به آنها نشده است. حق نداشتند از مردم سپرده 
بگیرند؛ اما این کار را کرده اند و مشکلات را برای 

مردم بوجود آورده اند.
شورای عالی امنیت ملی مصوب کرده است 

که الان محاکمه سران فتنه به مصلحت نیست
وی در بخشی از ســخنان خود درخصوص 
محاکمه سران فتنه هم گفت: من این مسئله را 
قبلاً بارها و بارها گفته ام. ما می گوییم شورای عالی 
امنیت ملی مصوب کرده است که الان محاکمه 
ســران فتنه به مصلحت نیست و آنها را محصور 
کرده اند. قوه قضائیه آنچه را که در سال 88 پیش 
آمد در مواردی که درخصوص اقدامات علیه مردم 
و جان آنها بود، وارد شد و برخورد کرد. البته در 
آن برخوردها هم  اشکالاتی بوجود آمد که به آنها 
هم رسیدگی کرد. اما درباره این افراد شورای عالی 

امنیت ملی این تصمیم را گرفته است که اقدامی 
نشــود که این اختیار را هم قانون اساسی به این 
شورا داده است، الان هم این مصوبه پابرجا است.
معــاون اول قوه قضائیه افــزود: درخصوص 
محصــور بودن این افراد باید گفــت که اولاً قوه 
قضائیــه آنها را محصور نکرده اســت؛ بلکه جزو 
مصوبات شــورای عالی امنیت ملی اســت. البته 
مــا آماده انجام اقدامات قانونی بوده و هســتیم؛ 
اما تا زمانی که این مصوبه هســت ما نمی توانیم 

اقدامی کنیم.
اژه ای تصریــح کرد: بنــده به هیچ وجه ادعا 
ندارم که در زیرمجموعه قوه قضائیه و ضابطان قوه 
قضائیه خلافی وجود ندارد؛ اگر چنین چیزی بود 
که ما کارمندمان را بازداشت، محاکمه و محکوم 
نمی کردیم. قاضی را سلب صلاحیت، بازداشت و 

تعلیق نمی کردیم، این موارد حتما هست.
پرونده ستار بهشتی پیگیری و بارها اعلام شد

وی در پاســخ به انتقاد یکی از دانشجویان 
دررابطه با عدم برخورد با مقصران در پرونده ستار 
بهشتی افزود: مگر این پرونده پیگیری نشد؟ مگر 
مکرر در این رابطه اطلاع رسانی صورت نگرفت؟ 
امــا دراین مورد برخورد صورت گرفت؛  از افرادی 
تحقیق شد؛ بازداشت صورت گرفت و فرد محاکمه 
و محکوم شد. در جریان کهریزک برخی افراد در 

حد محکوم به قصاص شدند.
ســخنگوی دســتگاه قضا اظهار داشت: در 
مورد پرونده کهریزک افرادی که مباشــر با این 
قضیــه بودند، تا مرحله قصــاص پیش رفتند و 
برای برخی قصاص صادر شــد. برای برخی حکم 
زندان های طولانی صادر شد. البته بعداً صاحبان 
دم رضایت دادند و قصاص اجرا نشــد؛ اما از باب 
عمومیت جرم هم، اتهام آقای مرتضوی دنبال شد 
و مقداری که ثابت شد به 5 سال حبس در دادگاه 
بدوی محکوم شد؛ اما در دادگاه تجدیدنظر به دلیل 
اینکه ایشان گفت من عذرخواهی می کنم، تخفیف 
به وی داده شد. به خیلی کسان دیگر نیز دادگاه 

تخفیف می دهد.
ماجرای مرتضوی و فاضل لاریجانی

اژه ای در ادامه در پاســخ به ســؤال یکی از 
دانشجویان پیرامون سرانجام رسیدگی به اتهامی 
که رئیس جمهور ســابق در تاریخ 15 بهمن 91 
در صحن مجلس به فاضل لاریجانی نسبت داد، 
گفت: در این رابطه ادعا شده بود که آقای فاضل 
لاریجانی به مرتضوی پیشنهاد کرده که اگر شما 
این اقدامات را انجام دهید، من ســفارش شما را 
می کنم و لابد مسائل مادی هم در این میان مطرح 
بوده است. فاضل پس از این قضیه تحت تعقیب 
قرار گرفت و اعلام کرد که این بحث مطلقاً اینگونه 
که مطرح شده نیست و گفت که آقای مرتضوی 
دو الی سه بار با واسطه از من خواسته که در آن 
موضوع به او کمــک کنم و من به او گفته ام که 

چنین چیزی نیست.
وی ادامه داد: آقای فاضل به هیچ وجه با قوه 
قضائیه ارتباطی نــدارد. در رابطه با این موضوع 
آقای مرتضوی خواســته شد و مشخص شد که 

بنا بوده مرتضوی به همــراه جمعی برای فاضل 
دسیسه چینی و پرونده سازی کنند. البته این آقا 
بدون تردید سهل انگاری کرده بود و نباید در آن 
جلسه شرکت می کرد؛ اما توجه داشته باشید که 
پیرامون این موضوع هیچ جرمی به وقوع نپیوست؛ 
البته چنانچه جرمی اتفاق می افتاد، اولین مجرم 

خود آقای مرتضوی بود.
سخنگوی قوه قضائیه تصریح کرد: مرتضوی 
یک تصویربرداری مخفــی انجام داده بود. توجه 
داشته باشید وقتی مونتاژ صورت می گیرد، معانی 
دیگری القا می شــود. آنها 3 الــی 4 بار این کار 
را کرده بودند تا موضــوع را به گونه ای دیگر جا 
بیاندازند؛ سی دی هایی را که مخفی کرده بودند، 
بعداً به دســت آمد و کاملًا محرز شد که در این 

رابطه پرونده سُازی صورت گرفته است.
محســنی اژه ای بیان داشــت: البته باز هم 
تأکید می کنم این فرد اصلًا نباید در آن جلســه 
شرکت می کرد، اما چنانچه جرمی در آن پرونده 
اتفاق افتاده باشــد، متوجه آقای مرتضوی و دو 
تن از همدستانش بود و چنانچه در این رابطه از 
مرتضوی شکایت شود، تحت تعقیب قرار می گیرد.

معاون اول دســتگاه قضا افزود: بنابراین در 
آن موضوع در دو بخش رسیدگی صورت گرفت 
و جرمی برای فاضل در آن پرونده احراز نشــد؛ 
همچنین آقای مرتضوی با همدســتانش در آن 
پرونــده اقدامی مجرمانه کرده بود؛ اما از آنجایی 
که شکایتی علیه وی صورت نگرفت، بررسی نشد.

موضوع پرونده برادر رئیس جمهور 
و بقایی مالی است

وی در ادامه در پاســخ به این ســؤال که به 
چه دلیل حمید بقایی را به مدت 5 ماه به ناحق 
در سلول انفرادی وزارت اطلاعات زندانی کردید، 
گفت: در این سؤال چنین مطرح شد که به ناحق 
زندانی کردید. شما چگونه تشخیص دادید که به 
ناحق اســت؟ شما که می گویید به ناحق، بر چه 

اساسی این سخن را مطرح می کنید؟
اژه ای ادامــه داد: من نمی توانم جزئیات این 
پرونــده را بگویــم؛ اما همانطور کــه قبلًا اعلام 
کرده ام، مســائل وی مســائل مالی است؛ تا الان 
دادگاهی تشکیل شده و احتمالاً در شرف صدور 
حکم است. در این رابطه استعلام صورت می گیرد 
که منشاء پول ها دولتی بوده یا خیر و تا زمانی که 
محتویات پرونده قطعی نشود، به لحاظ قانونی از 
بیــان جزئیات معذوریم و چنانچه من محتویات 
ایــن پرونده را مطرح کنــم، می توانند علیه من 

شکایت کنند.
وی در پاســخ به سؤال دانشجویی مبنی بر 
اینکه چرا برادر رئیس جمهور و آقای بقایی در یک 
زمــان نزدیک به هم تحت تعقیب قرار گرفته اند. 
این کار شائبه سیاسی بودن اقدامات قوه قضائیه 
را نشان می دهد، گفت: پرونده برادر رئیس جمهور 
و آقای بقایی به هیچ وجه با یکدیگر ارتباط ندارد. 
شــما که این ادعــا را می کنید باید برایش دلیل 
بیاوریــد.آن زمانی که برادر رئیس جمهور احضار 
شد، از مدت ها قبل پرونده برای او تشکیل شده 

بود و به صرف یک گزارش یا یک شکایت بلافاصله 
فرد را احضار نمی کنند.

ســخنگوی قوه قضائیه بیان کــرد: ما بطور 
متوسط ســالی یک یا دو بار انتخابات در کشور 
داریم و هر وقــت می خواهیم یک فرد را احضار 
یا بازداشت کنیم، می گویند این کار به خاطر ایام 
قبل از انتخابات بوده است و یا می گویند که چرا 
وی را پس از انتخابات بازداشت کرده اید؛ یا اینکه 
می گویند چرا در برهه ای که مثلاً فلان جلسه است 
یا بودجه ارائه می شود، به رسیدگی می پردازید؛ 
بنابرایــن اگر ما بخواهیم به این ملاحظات توجه 
کنیــم، نمی توانیم به امر اجرای عدالت بپردازیم. 
ایــن دو پرونده ربطی به هم ندارند و پرونده های 
جداگانه ای هســتند و تا زمانی که حکم قطعی 
نشود، از بیان جزئیات آن معذور هستیم؛ اما حتماً 

این مسائل مالی است.
اتهام انتسابی 

به یکی از اعضای خانواده رئیس قوه قضائیه 
100 درصد دروغ است

اژه ای درباره دروغ یکی از شــبکه های معاند 
در زمینــه اتهام ارتباط یکــی از اعضای خانواده 
رئیس قوه قضائیه با عناصر بیگانه که مورد سؤال 
یکی از دانشجویان بود، گفت: من از شما می پرسم 
اگر این دروغ را کسی به شما نسبت بدهد، شما 
چه می گویید؟ من در اینجا عرض می کنم که این 
مسئله صد در صد دروغ است نه 99/9درصد؛ بلکه 
صد درصد. این فرد با هیچ سرویسی ارتباط نداشته 
و هیچ پرونده ای هم ندارد؛ هیچ کجا و هیچ وقت 

هم بازداشت نشده است.
وی افزود: سؤال می کنند که این فرد اکنون 
کجاست؟ خب در خانه اســت و دنبال تفریح و 
درسش است و یک بار هم به خارج نرفته است؛ 
مگر برای عتبات. مطلقا این فرد با هیچ سرویسی 
ارتباط نداشــته نه یک لحظــه و نه کمتر از یک 

لحظه؛ تحت تعقیب و بازداشت هم نبوده است.
سخنگوی دســتگاه قضا در پاسخ به سؤال 
دیگری مبنی بر اینکه چرا علیرغم اینکه محصورین 
درخواســت برگزاری دادگاه علنی را دارند؛ چرا 
چنین چیزی فراهم نمی شود، گفت: این موضوع 
را مجدداً تکرار می کنم که این امر به استناد مصوبه 

شورای عالی امنیت ملی است.
بــودن  ممنوع التصویــر  درخصــوص  وی 
رئیس دولت اصلاحات هم گفت: شــورای عالی 
امنیت ملــی دوگونه مصوبــه دارد: یک مصوبه 
که خود شــورا تصویب می کند و یک مصوبه هم 
مصوبه ای است که توسط یک کمیسیون که افراد 
آن را خود شورا انتخاب می کند، تهیه می شود.مثال 
مصوبات این کمیسیون، مصوبه ای است که علیه 
اقدام روزنامه کیهان شد. یعنی چرا کیهان علیه اش 
رأی صادر شد؟ چون این مصوبه کمیسیونی بوده 
اســت که اعضای آن را شورای عالی امنیت ملی 
انتخاب کرده اند و این افراد این موضوع را تشخیص 
داده اند که اقدام روزنامه کیهان یک اقدام خلاف 

امنیت و مصالح کشور بوده است.
به هیچ وجه برای رسیدگی به یک پرونده 

از فردی اجازه نمی گیریم
اژه ای در ادامه در پاسخ به سؤال دانشجویی 
که پرسید آن مسئولی که شما پیش از انتخابات 
گفتید برای رســیدگی به پرونده برادرش نزد او 
رفتید و اجازه گرفتید و او هشدار اعلام جنگ را 
داد چه کسی بود و اینکه آیا شما برای رسیدگی 
به پرونده یک مفسد از برادرش اجازه می گیرید،  
گفت: ما به هیچ وجه برای رسیدگی به یک پرونده 
از فردی اجازه نمی گیریم و در این موردی هم که 
شما اشاره کردید از کسی اجازه نگرفتید بنابر این، 
این تعبیر شــما غلط است و این صحبت شما با 

گفته من متفاوت است.
معاون اول قــوه قضائیه گفت: ما نه درمورد 
آقای رئیس جمهور بلکه در بســیاری از موارد که 
اتهاماتــی متوجه یک فرد اســت در نزد اعضای 
خانواده این فرد اعلام می کنیم که چنین اتهاماتی 
مطرح اســت تا آنها در صورت توان اقداماتی را 

داشته باشند و به ما اطلاعاتی را ارائه دهند.
اژه ای گفت: گاهی قانون به ما اجازه می دهد 
کــه در این رابطــه اقدام کنیم بــرای مثال اگر 
بخواهیــم وزیر یا معاون وزیــر را تحت تعقیب 
قــرار دهیم الزام داریم کــه مجلس را در جریان 

قرار دهیم.
وی افزود: بنابر این در این مورد که در سؤال 
شما مطرح بود ما هیچ گونه اجازه ای را از کسی 
نگرفتیم و رویه در جریــان موضوع قرار دادن 
خانواده های متهمــان نه درمورد رئیس جمهور 
بلکه در مورد بسیاری از افراد انجام می گیرد. در 
این رابطه ما به ایشان اطلاع دادیم و وی اعلام 
کرد که با توجه به اینکه در آســتانه انتخابات 
قرار داریم از این رخداد تفســیر خاصی صورت 
می گیرد و اگر چنین شــود جنگ می شــود. با 
این حال ما کار خود را کردیم و احضار صورت 
گرفت و این پرونده در جریان اســت و مختومه 

نشده است.

اژه ای در جمع دانشجویان مطرح کرد

خط و نشان مقام دولتی برای قوه قضائیه
 در شب انتخابات

مجتمع فولاد شــادگان در جنوب 
خوزســتان دیروز با حضور اســحاق 
رئیس جمهوری  اول  معاون  جهانگیری 

به صورت رسمی افتتاح شد.
ایــن مجتمع فولادی بــا ظرفیت تولید 
ســالانه 800 هــزار تــن آهن اســفنجی 

و اشتغالزایی 700 نفر به بهره برداری رسید.
مجتمع فولاد شادگان یکی از هشت طرح 
مطالعات جامع فولاد کشور در راستای توسعه 
 اشتغال در منطقه محروم شادگان در زمینی 
به مساحت ٢56 هکتار و در 35 کیلومتری 
جنوب شرقی شهرســتان شادگان در سال 

138٢ مورد مطالعه و برسی قرار گرفت.
مجتمع فولاد شــادگان از نظر موقعیت 
جغرافیایی و اســتراتژیک، نزدیکی به اسکله 

اختصاصی شرکت فولاد خوزستان در بندر 
امام خمینی)ره( و حمل ونقل آسان مزیت های 
ویژه ای را داراست و همواره در صنعت فولاد 
باید به عنوان عوامل موثر در طرح های فولاد 

به شمار آید.
این مجتمع شامل ٢ بخش اصلی احیا و 
فولاد سازی است که در بخش احیای مستقیم 
800 هزار تن آهن اســفنجی در سال تولید 
و در بخش فولاد سازی نیز یک میلیون تن 
شمش فولادی در سال به روش ریخته گری 

مداوم تولید می شود.
مجتمع فولاد شــادگان در مرداد امسال 
به صورت آزمایشی افتتاح شد و از آن زمان 
تاکنون 1٢0 هزار تن آهن اســفنجی تولید 

کرده است.

با حضور معاون اول رئیس جمهور

 مجتمع فولاد شادگان افتتاح شد


